

Solemn Declaration: (approved February 1 2017)

B. 11.5 Members of CAPE committees will execute the following solemn declaration:

"I, _____, having been appointed a member of the _____ committee of CAPE, solemnly declare that, for the duration of my time on the committee, I shall abide by and uphold the Constitution and By-Laws of the Canadian Association of Professional Employees.

I will faithfully, and to the best of my abilities, fulfill my committee duties and responsibilities and will always keep confidential all internal matters concerning the Association that are brought to my attention.

At the completion of my time on the committee, I will promptly deliver all books, paper, monies or other property of the Association in my possession to CAPE National Office."

The execution of the solemn declaration for committee members will consist of reading the declaration, signing the declaration and sending the original signed declaration or a copy to the National Office.

Name (printed block letters): _____

Position on the NEC (elected/acclaimed): EC / TR / LoP Director _____

Local: _____

Department: _____

Signature: **(required)** _____

Date: (M/D/YYYY) _____

Witness to declaration: _____

Date: (M/D/YYYY) _____

You must send the signed original form to the CAPE national office
Please retain a copy of this form for your records.

B 11.2 As per clause 19.4 of CAPE's Constitution, the execution of the solemn declaration will consist of reading the declaration, signing the declaration and sending the original signed declaration or a copy to the National Office before January 1st following the election. The original signed declaration must be provided to the National Office no later than five (5) working days prior to the first meeting of the National Executive Committee in January.

B 11.3 If a member is appointed to the National Executive Committee by the NEC, then the member must provide a signed copy of the declaration to the National Office no later than five (5) working days prior to taking office as a member of the NEC.

B 11.4 As per clause 22.4 of CAPE's Constitution the execution of the solemn declaration will consist of reading the declaration, signing the declaration and sending the original signed declaration to the National Office before taking office as a local leader.

Déclaration solennelle (approuvée 1 février 2017)

B. 11.5 Les membres des comités de l'ACEP doivent faire la déclaration solennelle suivante :

« Je, _____, ayant été nommé membre du comité _____ de l'ACEP, déclare solennellement que, durant mon mandat au comité, je respecterai et ferai respecter les Statuts et les Règlements de l'Association canadienne des employés professionnels.

Je promets de m'acquitter fidèlement et loyalement, dans la mesure de mes capacités, de mes devoirs au sein du comité et de toujours tenir pour confidentielles toutes les affaires internes de l'Association qui seront portées à ma connaissance.

Je promets en outre de remettre sans tarder au Bureau national de l'ACEP, à la fin de mon mandat au comité, tous les livres, documents, sommes et autres biens de l'Association se trouvant entre mes mains. »

Pour les membres des comités, la prestation de la déclaration solennelle consiste à lire et à signer la déclaration et à envoyer l'original signé de la déclaration ou une copie au Bureau national.

Nom (lettres moulées) : _____

Poste (élu/par acclamation) : Directeur EC / TR / BdP _____

Section locale : _____

Ministère : _____

Signature : **(requis)** _____

Date : (JJ/MM/AAAA) _____

Témoin à la déclaration : _____

Date : (JJ/MM/AAAA) _____

Veillez envoyer l'original signé au Bureau national de l'ACEP.
Veillez conserver une copie du présent formulaire pour vos dossiers.

R 11.2 En accord avec le paragraphe 19.4 des Statuts de l'ACEP, la prestation de la déclaration solennelle consiste à lire et à signer la déclaration et à envoyer l'original signé de la déclaration ou une copie au Bureau national avant le 1er janvier suivant l'élection. L'original signé de la déclaration doit être remis au Bureau national au plus tard cinq (5) jours ouvrables avant la première réunion du Conseil exécutif national en janvier.

R 11.3 Si un membre est nommé au Conseil exécutif national par le CEN, le membre doit alors remettre une copie signée de la déclaration au Bureau national au plus tard cinq (5) jours ouvrables avant son entrée en fonction à titre de membre du CEN.

R 11.4 En accord avec le paragraphe 22.4 des Statuts de l'ACEP, la prestation de la déclaration solennelle consiste à lire et à signer la déclaration et à envoyer l'original signé de la déclaration au Bureau national avant l'entrée en fonction à titre de dirigeant d'une section locale.